
D1  Penang -  Medan -  Parapat (LD)
Departure f l ight  from Penang Int .  Airport  to Medan
Lake Toba  -  Indonesia ’s largest  lake,  the world ’s 3rd largest  freshwater
lake

D2  Parapat -  Samosir  Island -  Parapat -   Berastagi  (BLD)
Tomok Vi l lage  -  Located east  of  the Samosir  Is land,  the other side of
Parapat
Old Tomb of Raja Sidabutar  -  One of  the biggest sarcophagus,  carved and
shaped l ike a buffalo as the complex,  the sarcophagus is  a large stone dug
by the chisel  is  made,  which stood west Buta tr ibe (Sidabutar)  of  the leader
Batak Toba  -  Tal l  roof ,  two t i le ,  the shape of  horns,  the residents bel ieve
buffalo horn can be avoided that  evi l
Ambarita Vi l lage  -  Or iginal ly  Batak King and off ic ials meeting and sit t ing
place
Sipiso-Piso Waterfal l  -  Drop more than 300meters.  Fal ls  in  the outf low of
water  from the cave into the lake.  Si lver  Bay f ly ing waterfal l ,  very
spectacular

D3  Berastagi  -  Medan (BLD)
Fruit  Market  -  To buy tropical  f ruit  
Taman Alam Lumbini  -  A repl ica of  “Shwedagon Pagoda” in Yangon,
Myanmar,  covered in gold
Maimoon Palace  -  An istana of  the Sultanate of  Del i  and a wel l -known
landmark in Medan
Cemara Asri  Temple  -  One of  the biggest in the city  of  Medan,  contains 4
God/Goddess
Sun Plaza  -  Biggest shopping centre in Medan

D4  Medan -  Penang (B)
Transfer  to airport  for  departure f l ight  home
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Forever Travel  Service

www.forevertravel .com.my

槟城总公司
Penang Main Off ice
Tel:  04-2266633

KKKP 0568 北海分行
Butterworth Branch
Tel:  04-3106633

KPL 4350 大山脚分行
Bukit  Mertajam Branch
Tel:  04-5306622

KPL 0568/5 亚罗士打分行
Alor Setar Branch
Tel:  04-7716633

KPL 4348

REMARK: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when
necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company’s control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or
refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for ant expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual
situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

4DAYS

MEDANMEDAN
 Parapat / Samosir Island / Berastagi 

Lake Toba
Sipiso-piso Waterfall
Maimoon Palace
Samosir Island

TOUR HIGHLIGHTSTOUR HIGHLIGHTS



D1  槟城  -  棉兰  -  芭拉岜  (午晚)
槟城国际机场出发飞往棉兰

多巴湖  -  印尼最大的湖，也是世界第三大淡水湖

D2  芭拉岜  -  沙摩西岛  -  芭拉岜  -  马达山  (早午晚)
多莫村  -  位于沙摩西岛东边的多莫克村，芭拉岜的另一边
锡塔布达国王的石棺  -  其中最大的一个石棺，雕成形状像水牛与象的
综合体，整个石棺是由一大块石头挖而成，放着锡塔布达部落的头目

巴达克多巴传统屋  -  屋顶高大，两头翘起，形似牛角，居民都相信水
牛角可以避邪

安巴里达村庄  -  原是巴塔克王和官员开会和审案的场所，犯罪的人在
此受刑受诛

丝皮索皮索瀑布  -  落差300多米。瀑布的水从石洞里流出注入湖中。
这里湖光山色，银瀑飞涌，甚为壮观

D3  马达山  -  棉兰  (早午晚)
水果农场  -  自由选购尝试些热带水果
大金寺  -  其中之一最神圣的佛塔，供奉了四位佛陀的遗物
马伊姆王宫  -  目前棉兰市区內保存的最好最气派的苏丹皇宮
塞玛拉阿斯里寺  -  棉兰最大之一，供奉4尊佛像
Sun Plaza  -  棉兰最大购物中心

D4  棉兰  -  槟城  (早)
送往机场乘搭客机飞返家园
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备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行

程变动或额外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程

次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。
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*显示的图片仅作参考之用*

**不包含领队小费**

4天

棉兰棉兰
 芭拉岜 / 沙摩西岛 / 马达山 

多巴湖

丝皮索皮索瀑布

马伊姆王宫

沙摩西岛

行程特点行程特点


